
Bestyrelsesmøde d. 24. juni 2020 kl. 18:00 (i fællesrummet) 

  
  
Til stede: Carsten, Maria, Katrine, Valentin, Mathias og Thomas 

Afbud: Emil 
  
  
Dagsorden 

1. Konstituering af bestyrelsen 
2. Fordeling af opgaver og opdatering af tlf-liste 
3. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 
4. Orienteringspunkter 
5. Beslutningspunkter 
6. Gennemgang af foreningens mail 
7. Næste møde 
8. Evt. 

  
 

 

Ad. 1. Konstituering af bestyrelsen 

Efter den ordinære generalforsamling den 14. juni 2020 består bestyrelserne af: 
 
A/B 
Carsten Seierø (formand) 
Maria Christensen 
Mathias Christensen 
Emil Westi 
Valentin Scherfig 
Thomas Mårtensson 
 
Suppleanter: 
Rebecca Kidd 
Thomas Mogensen 
 
Thomas (kasserer), Maria (næstformand) og Valetin (sekretær)  
 
E/F 
Carsten Seierø (formand) 
Katrine Anhøj 
Maria Christensen 
Mathias Christensen 
Thomas Mårtensson 
 
Suppleanter: 
Steffen Abay-Nørgaard 
Søren Klæstrup 
 
Thomas (Kasserer), Maria (næstformand) og Katrine (sekretær) 



 
Ad. 2. Fordeling af opgaver og opdatering af tlf-liste 
Bestyrelsen har besluttet følgende opgavefordeling: 

• økonomistyring (Thomas, Katrine og Maria)  

• håndværkere (Emil)  

• leje af fællesrum (Carsten og Mathias) 

• leje af baderum (Thomas) 

• postkasser, dørtelefoner (Thomas) 

• dagsorden (Valentin)  

• referat (Katrine) 

• opdatering af telefonliste (Thomas) 

• hjemmeside (Thomas) 

• have og administration af venteliste (Maria og Valentin) 

• opslag, salg og vurdering (Maria og Thomas) 

• røgalarmer, håndtering af cykelskur, udskiftning af elpærer og opgaver ad hoc (Emil 
og Carsten) 

• skralderum og renovation (Carsten) 
 
 
Ad. 3. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 

 
Maler 
Bestyrelsen arbejder fortsat på at finde en maler. 
 
 
Ad. 4. Orienteringspunkter 

 
Prøvegravninger i gården 
Lyngholm har foretaget prøvegravning i gården og vil observere disse et par uger endnu. 
Lyngholm vil på baggrund heraf udarbejde tilbud på reparation af kloak og udskiftning 
foreningens dræn, så vi kan får styr på fugtophobningerne i bygningen. 
  
Bestyrelsen vil på næste ekstraordinære generalforsamling stille som forslag, at de 
beskadigede kloakker samt dræn udskiftes. 
  
Lyngholm har foreslået at komme forbi på et beboermøde og orientere om forholdene, så 
beboerne kan træffe beslutning på oplyst grundlag. 
 
 
Ad. 5. Beslutningspunkter 

 
Venteliste 
Grundet konstatering af, at ligger en større administrativ byrde i at administrere ventelisten 
og grundet en tiltagende interesse for at blive optaget, har bestyrelsen besluttet at sætte 
ventelisten på pause. Det betyder konkret, at der indtil videre er lukket for nye optag på 
ventelisten. Bestyrelsen orienterer, når der åbnes op igen. 
 



Ad. 6. Gennemgang af foreningens mail 
 
Besvarelse af henvendelse vedr. renovering og udvidelse af badeværelse. Bestyrelsen gav 
tilladelse hertil. 
 
Besvarelse af mail vedr. venteliste 
 
Besvarelse af mail vedr. dørtelefon 
 
 

Ad. 7. Næste møde 

 
Grundet ferieperiode bliver der ikke afholdt bestyrelsesmøde i juli. Næste møde forventes 
afholdt den 12. august 2020, kl. 18.00.  
 
 

Ad. 8. Evt. 
- 
 
Mødet sluttede kl. 20:30. 
 
 


